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Abstract (en)
[origin: WO9215817A1] The sheath is obtained by longitudinal welding of longitudinal edges of a planar sheet comprised of a carcass (5),
comprising a felt layer (8) adhered to a resistant textile support (7), and a protection coating (6) comprised of a thermoplastic or heat setting
elastomer layer or a thermoplastic material bound to the carcass (5) by vulcanization or polymerization. The protection coating (6), comprised of a
thermoplastic or thermosetting elastomer or a thermoplastic plastic material, acts not only as a protection but also as matrix, being incorporated in
the carcass (5) and forming therewith a composite material.

Abstract (fr)
La gaine est obtenue par soudure longitudinale des bords longitudinaux d'une nappe plane, composée d'une carcasse (5), comportant une
couche de feutre (8) solidarisée à un support textile résistant (7), et d'un revêtement protecteur (6), constitué par une couche d'élastomère
thermodurcissable ou thermoplastique ou de matière plastique thermoplastique reliée à la carcasse (5) par vulcanisation ou polymérisation. Le
revêtement protecteur (6), constitué par un élastomère thermodurcissable ou thermoplastique ou une matière plastique thermoplastique, intervient
non seulement en tant que tel mais également comme matrice, s'incorporant dans la carcasse (5) et formant avec elle un matériau composite.
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